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Interpelacje

1- Proszg o informacjg, dlaczego sp6lka miejska,,Saniko", z-ajmuj4ca siq
gospodark4 i wwozem odpad6w ma straty. Czy bril< zysku w tej sp6lce jest
wynikiem zanthonej umowy z GmsnE Miasta Wloclawek, c4 slabym
znz4dzantem i niewla5ciwym nadzorem ze strony wtraSciciela. ZaLogai
mieszkafcy miasta s4 zaniepokojeni ,2e s1to dnalanra celowe, dqLqce do
upadlodci tej firrny i jej prywatyzacji, cobgdzie niekorzystne zar6wno dla
zalo gi oraz mi e szkaf c 6w.

2. Proszg o informacjg jaki byl stan zatrudnienia w firmach,,Saniko" sp. zo. o. i
WPK sp. z o. o. na koniec 2018r. Oraz2}l9r. zrczbiciem na pracownik6w
umyslowy ch i fizy cmych.

3. Proszg o informacjg w jakich terminach planowane jest przeprowadzenie
konkurs6w na dyreklor6rv plac6wek ofwiatowych, dla kt6rych organem
prowadz4cym jest Gmina Miasto Woclawek w latach 2020-2023.

4. Mieszkancy osiedla przy ul. Ptockiej I27 prosz4 ponownie o lilavidacjg
wysepek ogranczaj4cych miejsca parkingowe na wysokoSci tej posesji.
Lilcwiduj 4c wysepki rozgranic zaj4ce poszczeg6lne zatoki, mohta uryskad
okolo 15 dodatkowych miejsc.

5. Mieszkaricy Zazanczaproszqo zmiang dotyczqcq parkowania samochod6w na
ulicy Promiennej od ulicy Radosnej w kierunku kodciola Sw. J6zefa. lllica
Promienna jest do56 szerok4 arteri4, dlatego proponuj4 parkowanie prostopadle
do osi jezdni, co rLacznie zwigkszailo{C miejsc parkingowych.

6. Proszg o likwidacjg ubytk6w w jezdni alei Jana Pawla II w szczeg6lnoSci na
odcinku od ulicy Pocztowej do ulicy Lipowej. Warunki atmosferyczne s?
sprzyjaj1ce dla drogowc6w na prowadzeni e bie24cych napraw.

7- Proszq o Iikwidacjg ubytk6w w jezdntp6lnocnej ulicy Wroniej od ulicy Okrzei
do ronda przy Tesco.
Proszg o wypelnienie ubytk6w w jezdni na sl<rry2owaniu ulicy Stod6lnej z
u1ic4 Okrgin4.
Mieszkaricy przechodz?cy ulic4 Planty proszq o wymiang bqdz naprawg
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starego chodnika pamigtaj4cego czasy PRL, zwlaszczana odcinku od ulicy
Wieiskiei do ulicv tr-aniews

r0. Frosig o wyr6wnanie asfaltowego chodnika na ulicy Wiejskiej w poblizu

skrzyzow arlla z ulic4 Zbiegniewskiej .

11. Lokatorzy posesji administrowanej przez AZKprzy ulicy Mielgciriskiej 3

prosz4 o wycigcie pochytych drzew (kion6w) znajduiqcych sig przedwej5ciem

do budynku.
l2.Proszg o usunigcie dzikiego wysypiskaznajduj4cego sig w lesie komunalnym

prry drodze krajowej 9l nawysokoSci od Sp6ldzielrri Lrwalid6w do ulicy
R6zinowskiej.

l3.Proszg o likwidacjg dzikiego lvysypiska w lasku ptzy ulicy Szyszkowej

kilkadziesi4t metr6w zaposesj4 o numerze 26.
14. W nui4zkuz ostatrimi tragicznymi wydarzeniami dotyczqcymi potr4ceri

pieszych, proszg by przej6cia dla nich byly dobrze o5wietlone, co poprawi
bezp\eczenstrrro.

15.Panie prezydencie, po r9z kolejny inforrnujg i proszg o uporz4dkowanie przez

miasto posesji przy :ul. Sw. Antoniego 8, podpalanej notorycznte przez osoby
naduzywaj qce alkoholu. Okol iczrtt mieszkaricy sq przemhent i zbulwersowani
brakiemkonkretnychdnalaizestronymiasta.Zabezpieczettreprowizoryczne
wejScia na posesjg, wykonane przezMZtIKiD niewiele daje, bo dalej tam
przebywaj4 osoby postronne, co nadal stwarzazagrohente dla mienia i os6b.

Z powahantem

Janusz Dgbc4nlski
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